
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 28. april 2020 kl. 19.00 - 20.00 
 

Afbud fra:  

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Virtuelt møde via Google Meet (link udsendes af Charlotte mandag d. 27/4) 

 

ES – Erik Sørensen 

LK – Lars Kølstrup 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

NH – Natasja Friismose 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-Ramme Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referatet af 31. marts 2020 blev godkendt, det skrives under senere. 

 

2.  Elevrådet 

 

 5 min. Elevråd Orientering 

 Deltog ikke. 

 

3. Elevkultur, feedback, præstationspres 

(I kan læse s. 4-7 i vedhæftede rapport ift. 

forforståelse i oplægget).  

 

  X 

 

40 min. CJ, CF Oplæg og drøftelse 

 CJ lavede et oplæg om psykiatriens projekt: Tilbage til skole og redegjorde for hvordan skolen har erfaring 

med at bruge materialet til at indkredse årsagerne til skolevægring inden handleplaner etableres. 

Bestyrelsen havde en erfaringsudveksling omkring temaet: Ensomhed. Undervisning som Zippys Venner, 

Styrkespillet og Me&More anvendes fortsat på skolen. Tidlig indsats, involvering af psykolog og 

socialrådgiver samt lærernes viden og fleksibilitet omkring differentierede hensyn anvendes i det omfang det 

aftales med forældre og giver mening. 

Fremadrettet understøtter dialogen vigtigheden af sunde, stærke fællesskaber, elevrådets ønske om flere 

fællesaktiviteter på tværs af årgange og afdelinger. 

 

4. Orientering om status på den gradvise 

genåbning af skolen 

 

 10 min. CF Orientering 

 Overordnet går det godt. Først startede FSFO-1. årgang, herefter 2.-5. klasse. HEL mødte gradvis op hen 

over tre dage. Medarbejderen har taget fra og har kunnet omstille sig i løbet af kort tid. Der er målt op med 

tommestok ift. til de 2 meter, inddeling af udeområder og der er udarbejdet forskudte skemaer i hhv. A-, B- og 

C-sporet. 

Nogle af de afledte effekter af retningslinjerne er fx, at nogle børn har udviklet af håndeksem og skolen har 

svært ved at honorere det anbefalede lunkne vand i hanerne.  

Skolen navigerer i de udsendte retningslinjer fx i henhold til hvor mange elever der må være samlet på en tur. 

På daglig basis informerer ledelsen om aktuelle justeringer og giver plads til medarbejderspørgsmål. 

Alle klasser er delt op i to hold, så alle lokaler er stort set i brug. 

Udeområderne bliver brugt til både undervisning og frikvarter, og holdene kan låne hinandens områder. 



Der er et ønske fra bestyrelsen om at lærerne koordinerer fjernundervisningen, således der ikke afholdes to 

videomøder i klassen på samme tid. Dog er der også tilbagemelding på, at klasser oplever det velkoordineret 

fra medarbejderne. 

Om aftenerne er der grupper af unge som mødes på skolens områder og drikker alkohol. Det giver 

udfordringer for det tekniske servicepersonale, som bruger tid på at rydde op og gøre skolegården klar. 

Ledelsen laver en opfølgende skrivelse til forældregruppen igen. De unge mennesker må gerne være på 

skolen, men den skal behandles ordentligt, og myndighedernes anbefalinger skal overholdes og vi fraråder 

indtagelse af alkohol. 

5. Evt. 

 

  Alle  

 Bestyrelsen blev orienteret om en situation med et stk. affyret fyrværkeri mellem 5 elever, hvor 

kommunikationen fra skolens side til forældrene burde have været bedre. 

 

 Kommende møde:  

26. maj 2020 

 

Kommende emner: 

• Sundhed og bevægelse 

 

 

    

 

 


